


以（鱼）为设计思路，结合现代工业设计美学与人体工程学亦抽象亦工业！

Design Concept
产品设计理念



全新设计，潮流象征初⼼不忘，匠⼼不⽌，每⼀处细节，都为你所想。整体设计沉稳大气，

腰靠变成了灵动的鱼骨形，严谨中带有年轻的活跃。

Brand new design, tide symbol beginner's mind is not forgotten, originality is more 

than, every detail, think for you. The overall design is composed and atmospheric, 

and the waist is turned into a clever fishbone shape, which is rigorous with young and 

active.

卡迪斯 家族



独特的线条设计，柔软的坐垫，仿佛⾃带了⼀种魔⼒，于细节之间诠释⾮凡品质，给
主管空间⼀段美妙⽽愉悦的邂逅。

Unique line design, soft cushion, as if with a kind of magic, in the details between 
the interpretation of extraordinary quality, to the director of space a wonderful and 
pleasant encounter.

Director of the space
主管空间



Meeting room
会议空间

简单明朗的线条，勾勒出简洁⼤⽓的形态。深邃优雅的⾊调，轻盈雅致，
带来洗尽铅华的诗意。柔软靠背，舒适实⽤，轻松享受会议时光。

Simple and anacreontic lines draw the outline of a concise form. Deep 
and elegant tonal, lightsome and refined, bring the poetry of all lead 
China. Soft back, comfortable and practical, easy to enjoy the meeting 
time.



不同的款式，不同的组合，是不同感觉的舒适;外观赏心悦目，时尚百搭，
满足不同职员空间的不同需要。

Different styles, different combinations, is different feeling of 
comfort; Pleasing to the eye, fashionable and versatile, to meet 
the different needs of different staff space.

Clerk space
职员空间



Clerk space
职员空间

做工细致，设计专业，简约凝练，各个细节都经过精心筛选以保证
高品质的水准，完全是优异技术的结晶和精髓。

Meticulous workmanship, professional design, simple and 
concise, all details have been carefully selected to ensure 
high quality standards, is the crystallization and essence of 
excellent technology.

⽤简单线条勾勒不凡质感，别致纯正的⾊调，营造⼀场特别的视觉盛宴。
打造一个独特的职员空间。

Use simple lines to outline uncommon texture, chic and pure 
tone, create a special visual feast.Create a unique staff space.

Clerk space
职员空间



扶手上下调节 
5 档调节 
扶手面左右转动

3D 扶手

头枕上下调节 
8 档位调节 
上下翻转 4 档调节

可调节头枕

腰靠部位 
可根据人体自动调节
舒适角度

自适应腰靠 

4 档线控底盘 
后仰松紧调节 

135°底盘

产品配置 833#

产品功能 833#

PRODUCT CONFIGURATION

PRODUCT FEATURES

在追求现代品味之同时 , 
更强调舒适、自由、弹性。
卡迪斯配合家庭空间，
是视觉与心灵之间的化学反应。

In pursuit of modern taste, 
More emphasis on comfort, freedom, flexibility. 
Cadiz works with the family space, 
It's a chemical reaction between sight and mind.

Domestic space
家庭空间


